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ZAPIS]\IK

Sa 34. sjednice Skolrkog oclbora Osnovne Skole <L.judevit Ga.i> Krapina odrZane 30. 01.
1020. s podetkorn Lr 18,00 sati u prostorijama Matidne Skole Lr Krapini.

S.leclnici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Beuc, Helena HLrcli. Rajna Presedki.

SLrzana Pracaic, Ir.,an Zubic. Jtrsna Sutloi,ii Pogaii6 i Katarina Posilovii.

Uz ilanove Skolskog odbora s-iednici sr-r nazocne ravnateliica Skole Vlatka DruZinec, tajnica Nevenka

- Krsnik i radunovoda Biserka Konig (pod todkom 2. dnevnog reda)
Izodni:.

Preds.jednica Skolskog odbora otvara s-ieclnicLr i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je su s.ieclnici

nazodni svi dlanovi pa Skolski odbor rnoZe donositi pravovaliane odluke.

Za danaSn ju s.jednicLr predloZen je i Lrsvo-jen.je slijedeci

DNEVNI RED:

9. Usva.ianie zapisnika sa 33. s.ieclnice Skolskog odbora:
10. Dono5enje GodiSnieg obraduna za20l9. godinur
Il. DorroScr.r.je Izr.-r.iena idoprlna Godisnjeg plar,ar iprogranra racla Osnor''ne Skoie

,.Ljudevit Gaj" Krapi na za 201c).12020. SkolskLr godinu;
12. Prethodna suglasnost za zasnivanje radnog odnosa:

- uditelja fizike u nepunom radnom vrernenu - 8 sati liedno. na neodredeno vrijeme
- uditelja biologile u punom radno vremenll, na odredeno radno vlijeme do povratka
radnice s porodiljskog dopusta;

5. Pitania i prijedlozi

Ad.l.) Gcla. Helena IlLrdi-ie dala primjedbLr da u zapisnikLr sa 33. sjednice u tocci 6. treba izvr5iti
dopunu redenice da ista glasi: ..Danijeli Pavii Wasal ornogu6it 6e se prelazal< na rad u Matidnu SkolLr Lr

I(rapini od 01.09.2020. u punom radnorn vrerrenLl zbog odlaska B. Grmoviek u starosnu ntiroviuLt."
Drugih prirnjedbi nije bilo pa je Skolskiodbor donio odluku o usva.ianju zapisnika uz naprijed
navedenu clopunu (6 dlanova ..2a" i I dlan,.suzdrZan" jer nije bio nazoian na proSlo-j sjednici).

Ad.2) ilanovinr Skolskog oclbora bili su dostavlieni nraterijali r.,ezani Lrz dorroSen-je GodiSn"jeg

obraCuna za2019. qoclinLr. T'i-jekorn rasprrl\'o o po.ieclininr stavlianra pojaSn-len-ie.le dala gcla. Biserka
Kon i g. ra0LrnovocJa ikole.
Nakon rasprave na priledlog ravnatcljice Shole Skolski oclbor-le-jechrogltrsno donio sli-iedecLr

ODI-UKU
1. Donosi se GodiSnji obradun Osnovne Skole ,.L.iudevit Gaj" Krapina 2a2019. goclinu.



2. \1ap.ie^ :.:'1.-...1.r od neflnanciiske imovineza2079. godinr-ru iznostl od 30.377. kr-rna

pokri.,., ... ,, r:ska prihoda poslovanja koji iznosi 56.705. kune. Ostatak vi5ka prihoda ur

iz-.,...-. ,. ,. lu.-r18. kr,rne koristit ce se za financiranie nabave nastavnih sredstava i

l'.' r-.-,--:,-: z.t Lttlapredivanje nastave te poslovanja Skole'

\.: j i..r:t.rre t.lica.je upoznala nazodne s priiedlogorn lzmjena i dopuna GodiSnieg plar"ra i

r.:-,-,..,rrr.r rada za 201912020. Skolsku godinu. Izmjene i dopune se odnose na godiSnji

.-,.:-::;rr i plan nadoknade nastave , te na nastale kadrovske promjene i promiene u zaduZenju

.' ':.linih uditelja.
,,.::n.ja i priiedloga nije bilo pa je Skolski odbor na pri.iedlog ravnatel.iice.iednoglasno donio

. . r.l e clec r-r

ODt-UKLI
Dopose se Izn!ene idopune GodiSnjeg plana iprograma radaza201912020. Skolsku godinu'

Ad.4.) Tajlica je inforr"nirala nazodne o zaprinrlienint r.uolbama po raspisanorn natiedaiu za

Lriitelia biologije i uditelja frzike. Za uditelja biologi.le smo primili 2 moibe i za uditelia frzike

rakoder dvije ruolbe. Buiuii da ni jeclan kanclidat nema potrebnu strudnu spremu propisantt

pra'ilnikom o odgovarajLrioj vrsti obrazovanja uditelia istrudnih suraclttika r"r osnovnoj skoli.

ni.je se provodilo testiranje kandidata.

S'obzironr da na nekolikl do sada objavl.jenih natle i,a.ia z.a uditelia llzike nismo primili

ocigovara.iuie ponude. ravnateliica predlaZe da se ta 4 sata neposreduog rada izfizil<e dajur u

zaduZenie gdi. Dragici BeloSevii. nastavnici f-rzike i rnatematike u PS Donia Semnica (2 sata

do norme umiesto INE i 2 sata prekovremenog rada).

Za Lrcitelja biologije bi ponovili natjedaj.

Kancticlaii koji sLi ie rayiti na ova.i natiedai biti 6e obaviieSteni da rTe ispr-rrtlar"a.iLt uvietc strutctle

sllfcrre.

,Ad.5.) Clar"rovi Skolskog odbora upoznati su s tu2bont hojr-r.ie poclnio Robert MuZar u vezi

izl"rora ravnatelja ikole.lakoder su Lrpoznati s prijedlogorn odgovora na tr-rZbr-r. Ravnateljica je

zanrolila go.podi,-,u Zlbtcada pregleda tuZbu i prijedlog odgovora. kojeg.ie sastavila tajnica

jkole, te da nam da savjet ako treba ne$to promijeniti ili dodati.

-Gosp. Zub\c postavlia pitar!e Sto bi se ntoglo poduzeti kako bi djeci bila serviraua topla

hra,ra. jer se dogada da cl.ieca clobiva.iu irranu koja je vei hlaclna dok oni dodtr.iesti.

-Ravnaleliica i7nosi da se u zcl.jete stavlja topia hrana. U Skolskoj kLrhiniihrani se velik bro.i

uder-rika i vjero;atno se hrana ohladi u vrerrenll od poslr-rZivanja tla stolove do dolaska cliece.

-(ida. Heler-ra IIucii precllaZe da uz r-rditelia koiije deZurran ur kuhiniiclode i nekoliko udenika 7.

i1i 8. razreda par minuta priie odmora kako bi udenici razr-rosili hranu po stolovirna' Takoder

bi razredr.rici i deZr-rrni ueitelji u kuhinji morali upozoravati uder-rike na temeliito pranje ruku

prije jela.

-Ccla. N{ir Benc izr-rosi cla bi morali pojacnti mjere oprcza radi sigurnosti ucenika na Skolskorll

igraliStLr. Roditetii iostali graclani dolaze na Skolsko parkiraliSte. okrecu se autonlobilima na

Slolskon igraliStu i kada sr.r djeca tu prisutna Sto r-rgroZava niihovu sigurnost i t-tloZe doii do

nesreie.
-Ravnateliica - iznaii iemo moguinost postave rampe na ulazu parkiraliSte kaho bi

parkiraliSte koristili iskljudivo dielatnici Skole.



- Nadalje rarnri:.'...: iznosi da planiranlo garderobne ormare smje5tene r"r prizemlju Skole
ntaknuti s h...l::i.-,..'e r se pri dolaskr-r iodlasku r-rdenika stvara.iu velike guZve. Najbol.ie bi bilo
izn-r.ir'stil '...'.-':'-r.. za slazbenu i likovnr-r kulturu u novi prostor kako bi se tu postavili

Sardcr'.,:':'.. .':'::'."i'r.jer su uapodu kerarnidke plodice koje se lako odrZavaiu. Nastavaglazber-re
i lri.o',:r: \-..i'!u'e bi se rnoZda mogla odrZavati u prostorima koji su bili uredeni za produrZeni
l-r,l .r-. .:r.
-(,.:,, iiciena Hudi iznosi dabi u Skoli trebalo osigr"rrati.ioS jednu udionicu zaodrZavanie
r..:-,-:iJ :trarog jezika (niemadkog iengleskog)..jer na 6 uditelja stranog.jezika imamo samo
:-::: -: -Liit)lticu.

-L,,-la. Mira Benc je podnijela usmeni zahtjev da bude razriie5ena duZnosti predsjednika
Skolskog odbora. Za novu predsjednicu predlaZe Helenu Hudi. Clanovi Skolskog odbora
pnhvntili su zahtjev zarazrjeSenie Mire Benc iza novlr predsjednicu jedr"roglasno izabrali
Helenu Hr,rdi.

Zar,'r5eno Lr 19.30:--,\.
Klasa: 003-06120-0111
Ur. broj. 21 40 101-3 80- I 4-0 | -20-2

ZAPISNICAR

Nevenka Krsnik.v.r.

EDNICA STOISTOG ODBORA

Mira Benc,v.r.
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